
Näringslivsrådet i Dorotea kommun 
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Agenda för möte nr 1 2023 , Näringslivsrådet i Dorotea kommun. 
Mötessamordnare: Gabriel Holmlund 
Plats: Dorotea brandstation 

Närvarande:    

Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 
Sara Ahlqvist, Borgafjälls skicenter 
Ann-Sofie Brantholm, Konditori Dorotea 
Linda Nordh, Nordhs Alltjänst AB 
Ulf Sellgren, S Karosser 

Greger Lindqvist, S 
Staffan Östman, C 
Olli Joenväärä, Kommunchef/Näringslivschef   
Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

 

1. Företagsfrukost datum? Näringslivsrådet deltagande & presentation NL-planen, 
företagspresentation och information om torgets ombyggnad.  

15 februari 7.30 på brandstationen. På agendan har vi bland annat presentation av 
näringslivsplanen och ombyggnation Torget. Gabriel skickar inbjudan. 

2. UF mässan 29 mars. Hur genomför vi den tillsammans med eleverna? 

Elever i åk 8 aktuella, åk 9 har nationella prov den dagen. Gabriel har dialog med 
skolan om detaljerna. Bland annat om vilka som följer med från skolan. Några av 
näringslivsrådets representanter har visat intresse för att följa med. Bussresan skulle 
kunna användas för att informera om yrken och företag som finns i kommunen. 
Information först och därefter en frågesport med priser.  
 
Beslut: Gabriel förankrar att skolan ”släpper” åk 8 denna dag innan vi går vidare i 
planeringen av dagen. 

3. Ungdomsfrågor. -Praktikplatser, företagsbesök och företagsdagar. Hur jobbar vi 
tillsammans? 
Praktikplatser: Av rådets medlemmar är Borgafjälls Skicenter, Borgafjällens 
lanthandel och S-karosser intresserade av att ta emot praktikanter. Gabriel skickar ut 
frågan genom företagsregistret och näringslivsnytt. Rådets medlemmar sprider ordet 
och pushar övriga företag att ta emot praktikanter. 

Företag presenterar sig på skolan: Tanken är att det hela skulle vara ca 1 timme, med 
korta besök i varje klass.  Kan vi få även kommunens verksamheter att presentera 
sig?  

Beslut: Gabriel har dialog med skolans syv för att sätta ihop en lista på praktikplatser 
och med rektor om hur företag skulle kunna besöka på skolan för att presentera sig.  



4. Festkommité för Björngalan 
Beslut: Gabriel, Ann-Sofie, Anna-Karin och Sara bildar festkommité och får fritt bjuda 
in andra till kommittén.  

5. Göra kommunen attraktivare – hur? 
Idén är att vi inleder med en städkväll / stadsvandring där vi städar upp efter gatorna 
och alla som deltar får möjlighet att komma med idéer på sånt som skulle kunna 
förbättras eller snyggas till.  
Beslut: Gabriel planerar för kvällen tillsammans med teknisk chef, Niklas och Ulf. 
Återkoppling nästa möte. 

6. Doroteadagen 
Vem ansvarar för arrangemang 2024? Olika förslag framkom, bland annat att 
kommunen eller Dorotea IF skulle tillfrågas att ha en samordnande roll. Inga beslut 
fattades utan frågan bereds vidare till kommande möten. 

7. Parkeringar på samhället 
Gabriel informerar om dialogen med ansvarig tjänsteperson på tekniska för att hitta 
en lösning med skyltning under den period som E45 byggs om. Syftet är att få flera 
att stanna på samhället och inte bli omdirigerade av Trafikverket.   

8. Marknadsföringsfilm 
Vi tittade på den film som presenterade Sorsele och hur det är att bo där. Rådets 
inställning är att vi bör försöka få till en film om Dorotea. Några frågetecken är 
finansiering om kostnaderna blir höga. Sponsring från företag. 
Beslut: Gabriel kikar på kostnader och upplägg. Presenterar förslag på nästa möte. 
 

9. Övriga frågor: 
Frågan väcks kring hur kommunen påverkar eller kan påverka frågan om BB:s framtid 
i Lycksele då det är oerhört viktig för Doroteas framtid.  

10. Nästa möte  
13 mars kl 18.00 på brandstationen. 
Gabriel bjuder in representant för Doroteahus då rådet anser att bostadsfrågor är 
och kommer att vara väldigt viktig för framtiden. Frågor till Doroteahus skickas  
senast 6 mars till Gabriel.  
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